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                                      Spoštovani g. župan! 

Dovoljujem si Vas obvestiti o zadnjih dogajanjih v Pediatričnem 
dispanzerju Škofja Loka, saj gre sedaj dejansko za krčenje pravic 

dojenčkov, otrok in mladostnikov v občini Škofja Loka. 

Po skupnem sestanku lanske pomladi smo se z ostalimi župani uspeli 

dogovoriti, da bodo preventivni pregledi šolarjev opravljeni po dolinah, 
predšolske otroke pa bomo še naprej pregledovali v Škofji Loki, do 

zaposlitve koncesionarja. V Žireh in Železnikih smo šolarje že pregledali, v 
Gorenji vasi pregledi še potekajo. 14.3. je bila v Uradnem listu objavljena 

koncesija. 

Pri nas je sedaj prenehala z delom (zaradi bolezni) upokojena dr. Šarfova. 
En mesec že iščemo vsaj novega upokojenega zdravnika za pomoč, ker 

sicer sploh ne moremo več zagotoviti normalnega dela. Upam, da se je 

direktorica uspela dogovoriti z enim vsaj za dva meseca. Tako krpamo 
luknje že več let in smo resnično izgoreli. Pokonci nas je držalo upanje, da 

bodo čez kakšno leto končale specializacijo naše specializantke in bomo 
dobili mladega zdravnika. Na 5 let objavljen razpis za prosto delovno 

mesto sta se letos zanimali dve zdravnici, eni so boljše pogoje ponudili v 
Vrhniki, druga z malim otrokom ne zmore takšnih obremenitev. 

Ker je odkup pediatrov (štev. priznanih zdravnikov) star 16 let, so me 

kolegi opozarjali, da je prav, da vodstvo OZGja opozorim, da nam po 
starih normativih pripada 6 pediatrov, da jih bomo vsaj takrat, ko bo 

zdravnikov dovolj, dobili…In tako sem strokovnemu vodstvu poslala dopis, 

ki ga tudi Vam pošiljam v vednost v prilogi. Tudi odgovor našega 
strokovnega direktorja Vam pošiljam, prav tako tri zapisnike sestankov, 

kjer je jasno razvidno, da se prav nikoli ni govorilo o tem, da bi nam z 
koncesijo vzeli nekaj, kar sploh nismo imeli. Koncesionar naj bi dobil naših 

0,4 preventive, za 0,6 kurative pa so bili različni dogovori. V naših sedaj 
priznanih 5,11 odkupa je le o,55 preventive za vse tri doline, kurativo 

imajo priznano družinski zdravniki. G. Veternik je ves čas po malem 
obljubljal, da bo kljub izpadu 0,4 pri nas še vedno dela za 5 zdravnikov. 

Sedaj nam jemljejo vse možnosti, da bi kdaj dobili novega zdravnika, tudi 
če bi jih bilo dovolj. Štiri zdravnice nismo sposobne korektno opraviti tega 

dela. Tri naše pediatrinje se vozijo iz Ljubljane. Obremenitve tamkajšnjih 
pediatrov so razvidne iz tabele in stalno imajo nove razpise. Samo 

vprašanje časa je, kdaj bom ostala sama; stara sem 57 let. Dostopnost in 
kvaliteta dela se bo sigurno poslabšala. 

Lep pozdrav. Alenka Šumer-Pirc, vodja Otroškega dispanzerja Škofja Loka 


